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Forsikring af kajakker 
PA arbejder på indhentning af tilbud. 
 
Kajakreoler 
Fælles kajakker 
Der er indkommet forslag om opbevaring af Foreningens fælles kajakker langs bolværket på siden 
af trapperne ned til den indre kanal. Forslaget er blevet forelagt Ejerforeningens bestyrelse, der har 
godkendt en prøvetid indtil næste ordinære Generalforsamling, hvor ordningen skal godkendes af 
de øvrige ejere for at køre videre. Ejerforeningens bestyrelse vil orientere om tiltaget i næste 
nummer af Flyvefisken. 
Kajakforeningens bestyrelse vil, med hjælp fra Jon Trier Skakke, udarbejde et forslag til 
ophængning af kajakkerne.  
 
Private kajakker 
ABA kontakter Datea mhp  muligheden for at leje et område på nedre P-dæk, til opsætning af 
kajakreol. Der er desuden rekvireret brochure over reolsystemet der benyttes hos HalvTolv. 


